
AO.BR.0022.207.2023 

Protokół Nr 207/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 14 lipca 2023 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Wicestarosta Nowotomyski – Marcin 

Brambor, członkowie Zarządu Powiatu, Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek oraz Skarbnik 

Powiatu – Barbara Golon, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Na posiedzeniu nieobecny Starosta Nowotomyski – Andrzej Wilkoński. 

 

O godzinie 8.00 posiedzenie otworzył Wicestarosta, który powitał wszystkich obecnych 

i zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej nr 1210F relacji Lutol Mokry – Dąbrówka Wlkp. - Szczaniec, położonych na 

działkach ewidencyjnych nr 348/13, 371/6, 271/8 w miejscowości Szczaniec i drogi 1211F 

relacji Smardzewo – Szczaniec – Myszęcin położonych na działkach ewidencyjnych nr 348/3, 

348/11, 348/13, 348/14, 348/9, 348/10, 1109, 1108/5, 788/2, 788/3 w miejscowości 

Szczaniec. 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 694/DR/2023 w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1210F relacji Lutol Mokry – Dąbrówka 

Wlkp. - Szczaniec, położonych na działkach ewidencyjnych nr 348/13, 371/6, 271/8 w 

miejscowości Szczaniec i drogi 1211F relacji Smardzewo – Szczaniec – Myszęcin położonych 

na działkach ewidencyjnych nr 348/3, 348/11, 348/13, 348/14, 348/9, 348/10, 1109, 1108/5, 

788/2, 788/3 w miejscowości Szczaniec. 

 

Ad.2. Podjęcie decyzji w sprawie ilości oddziałów w szkołach ponadpodstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Nowotomyski. 

Wicestarosta poinformował, że w dniu 12 lipca br. w ramach procedury rekrutacji 

odbyła się wideokonferencja z udziałem członków Zarządu oraz konsultanta systemu VULCAN 

NABÓR, podczas której dokonano tzw. symulacji naboru do szkół, dla których Powiat 

Nowotomyski jest organem prowadzącym.  Z uwagi na zwiększoną liczebność tegorocznych 

absolwentów szkół podstawowych (1374 z terenu powiatu), organ prowadzący, podobnie do 

roku ubiegłego postanowił utworzyć większą liczbę oddziałów pierwszorocznych. 

W związku z powyższym Zarząd podjął następujące decyzje w sprawie ilości 

oddziałów w szkołach ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Nowotomyski: 



str. 2 
 

 

Zespół Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu 

LO liczba oddziałów 

medyczna 3 

prawnicza 1 

Einsteina 1 

językowa 2 

technikum liczba oddziałów 

ekonomista 1 

informatyk 1 

mechanik 1 

BS I stopnia 
liczba oddziałów 

BS I stopnia 1 

  

Zespół Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu 

technikum liczba oddziałów 

logistyk 2 

logistyk (przygotowanie wojskowe) 1 

mechatronik 1 

reklamy 2 

BS I stopnia liczba oddziałów 

BS I stopnia 7 

 
  

Zespół Szkół nr 1 w Zbąszyniu 

LO liczba oddziałów 

społeczno-prawny 1 

przyrodniczo-medyczny 1 

bezpieczeństwo publiczne 1 

politechniczno-informatyczny 1 

BS I stopnia liczba oddziałów 

BS I stopnia 3 

  



str. 3 
 

Zespół Szkół Rolnicze Centrum 
Kształcenia Ustawicznego w Trzciance  

technikum liczba oddziałów 

rolnik 1 

weterynarz 2 

żywienia i usług 2 

architektury 2 

  
 

Ad.3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu o zwiększenie budżetu 

szkoły na rok 2023 o kwotę 120.000,00 zł z przeznaczeniem na remont najmowanego 

budynku przy ul. 3-go Stycznia 70 w Nowym Tomyślu oraz o zwiększenie budżetu szkoły o 

kwotę 76.661,20 zł na zakup pomocy dydaktycznych. 

Wicestarosta poinformował, że wpłynął wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 w 

Nowym Tomyślu o zwiększenie budżetu szkoły na rok 2023 o następujące kwoty: 

 120.000,00 zł z przeznaczeniem na remont najmowanego budynku przy ul. 3-go 

Stycznia 70 w Nowym Tomyślu, 

 76.661,20 zł z przeznaczeniem na zakup ławek, krzeseł i tablic. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania?  

W wyniku dyskusji Zarząd postanowił, aby środki na remont zostały zabezpieczone z 

rezerwy budżetowej Powiatu, natomiast w przypadku środków na zakup pomocy 

dydaktycznych należy wystąpić do Dyrektora Szkoły z zapytaniem, czy szkoła ma możliwość 

zabezpieczenia środków finansowych na ten cel w ramach budżetu własnej jednostki – do 

momentu uzyskania dofinansowania z MEN. 

       

Ad.4. Sprawy bieżące: 

Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby jeszcze zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił. 

 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Wicestarosta o godzinie 8.20 zakończył posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

                                                  WICESTAROSTA 

                                                  Marcin Brambor 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 

 


